

Vestmarka krets

Norges speiderforbund

Besøk: Wøyen Gård, Gamle Lommedalsvei 33

Post: Postboks 10,1314 VØYENENGA

Tlf: 917 32 729 / 451 41 390

Hjemmeside: vestmarka.speiding.no/

E-post: vestmarka@speiding.no

Kretsstyremøte nr 3 - 2020

Dato: 02.03.2020

Tid: 18.30

Sted: Kretskontoret Wøyen Gård

| | Hvem | Innkalt | Tilstede |
|---------|----------------------------|---------|----------|
| KL | Thor Gunnar Mathisen (TGM) | X | X |
| VKL | Georg Smedhus (GS) | X | X |
| KS | Olav Andreas Høvik (OAH) | X | På tlf |
| KS | Rune Haukedal (RH) | X | X |
| KS | Anne Eline Nærstad (AEN) | X | |
| KS | Anna Glommen (AG) | X | X |
| Vara | Fredrik Doak (FD) | X | |
| KSEK/ØK | Nina Dæhli (ND) | X | X |
| KSEK | Hilde Haldorhamn (HH) | X | X |

| Sak nr: | Emne | Beskrivelse | Vedtak | Ansvar |
|---------|--|---|---|----------------|
| 14_2020 | Referat KR møte nr 2 | Protokoll - Oppfølgingspunkter | | |
| 2_2020 | Konstituering/ansvar soppgaver og oppfølging | b) Nytt medlem i styret c) Arbeidsdokument d) Runde med oppfølging/planer e) Bemanning av ombud/komiteer - status | b) Velges på tinget til AB krets c) Avventes d) Kommer under arrangementer e) Ombud og komiteer – TG gikk gjennom tanker rundt ombud. Sender mail med dette og påminnelse ombudssamlingen | TGM TGM |
| 3_2020 | Arrangementer | f) Klatrekveld 12/2 g) Lederkurs Trinn.1 13/2 | f) Bra – 10 stk – betalte for 15 g) Bra – 16 stk inkl 3 stab | |

| | | | | |
|--------|---------|--|--|---|
| | | <p>h) Peffkurs Trinn.2 14.-16/2 i) Vandrerbball 14.16/2 t) Tenkedagen</p> <p>k) Hiort 2020 l) Vintertur – Snøhuletur Finse m) Kretskonkurransen o) Småspeiderkonk vs Kalvøyadagen p) Landsleir 2021 kontaktperson q) Enhetsledersamling 19/3</p> <p>r) Kretsting AB, NB 24/3</p> <p>s) Kretsting ny krets 24/3</p> <p>u) Lederkurs trinn 1 26/3 og 16/4 v) Peffkurs trinn 1 6-7/6 w) Sammenslåingsmarkeringer</p> <p>x) Ombudssamling 9/3 y) JOTA/JOTI</p> | <p>h) Bra - 32 stk – 5 grupper- inkl stab 5 i) Innlemmet i peffkurset t) Halve kretsen hadde vinterferie. Enda flere neste år. Så må evalueres</p> <p>K) kun 40 deltager + stab (60-65)– Redusert med en buss, mm l) ca 35 deltagere + stab m) GS og OAH har vært på befarig – bra sted. Prg, grilling -følges opp o) Småspeiderkonk bør flyttes til lørdagen. Kalvøyadagen under kontroll p) Oda Emilie Larsen har sagt ja til å bli ambassadør q) Hilde Bestiller bakerverk, OA kaffe, Hilde ordner påmelding, TG lager mail- Hilde sender ut med arr påmelding r) OAH Kaffe, Servering etter de to er ferdige. Saksliste ut neste uke. TG følger opp AB s) Knut Slettebakk ordstyrer – OAH har spurt. Saker - representanter Speiderting, Speiderforum, Roverforum, Leikvinjar, Navn og Logo, Informasjon om Kretsleirregnskap, velge valgkomitee til høstens ting, takke av folk. TGM lager oppsett mailer styret først.</p> <p>u) Planleggingsmøte 16/4 v) Rune følger opp w) Felles åpningsarr lørdag 25/4 – inv alle på mail til alle . Må ha plan for høsten før 1/5 – neste møte (trebåtfestivalen – sjøspeidergruppene – kan få bet pr skøyte. Sætre deltar arr. NM helgen. Felles sted for eksempel Skogsborg der vi får med sjøspeiderbåtene for eksempel i sep/okt – GS)</p> <p>x) Ok y) Ønsker å ha ett arr. Sikrer økonomien som er øremerket</p> | <p>GS/OAH GS</p> <p>TGM/HH</p> <p>OAH/HH/TGM</p> <p>OAH/TGM</p> <p>GS/OAH/AEN HH/ND</p> <p>AEN/GS</p> |
| 4_2020 | Økonomi | <p>b) Eiendeler/forpliktelsesoversikt</p> <p>d) Kontoplan, bilagssføring, rapportskjemaer, mm e) Arb med økonomimodell – forslag til vei videre f) Oppfølging forbundet og de ansatte – avtaler, mm g) Søknader</p> | <p>b) Regnskap, bygg, inventar, utstyr, fond, mm- Vi har det meste – må samkjøres til høsten d) Rapportskjema ok, sjekklister må lages.</p> <p>e)</p> <p>f) GS og TGM ser på avtalen som er mottatt</p> <p>g) Løvdokken 1/4, Studieforbundet – detaljerte prg lages,</p> | <p>GS/TGM</p> <p>HH</p> |

| | | | | |
|---------|----------------------------------|--|---|--|
| | | h) Nytt regnskapssystem i) Budsjett revidert | h) Forbundet ordener tilgang når Kretsen får org nummer i) GS gikk gjennom justert budsjett | |
| 5_2020 | Post/saker fra Kretskontoret | Post, telefon, e-post o.a. a) Kretskontorene – maskinpark, tlf, arbeidsplasser, kontortid, mm | a) Hilde ser på kontor plass - Avventer tilbakemelding på tlf, pc, mm - | HH |
| 6_2020 | Nytt fra Gruppene | | - 1.Rykkinn – kommunen vil mulig ha speiderlokalet til annen bruk – kommunalt bygg | ND |
| 7_2020 | Kommunikasjonsplan Intern | a) Lage en helhetlig plan- hvem, når, mm Inntil det er klart: b) Mail – system og metode c) Google Drive – system/metode d) Kalender | a) b) Ikke alle er logget på. TGM mailer styret c) Hilde sender TGM – Oppretter mappene d) Hilde ser på det | TGM HH HH |
| 8_2020 | Kommunikasjonsplan Ekstern | a) Lage en helhetlig plan- hvem, når, mm | | |
| 9_2020 | Grønland/Leikvinjar | | ND har søkt midler til aggregat Grønland Bærum. HH søker Løvdokken | ND/HH |
| 15_2020 | Navn og logo | Det er 5 navn alternativ og 5 logo | TGM renskriver – mailer styret - Presentere den 19/3 med begrunnelsene – Stemme på kretsting – forbundet bestemmer | TGM |
| 16_2020 | Gruppe oppfølging nye og sovende | Thor Gunnar legger frem forslag til arbeidsplan videre | Informert om møte med grupper som er sovende og med få grupper. Ses opp mot status hele Kretsen TGM følger opp sammen med GS | TGM/GS |
| 17_2020 | Eventuelt | a) Kontaktutvalg Drammen, årsmøter BFR b) NM, Roverstevne, rover 5-kamp – rombudet spør c) Speiderting - Frister – saker, kandidater, lovforslag, sølvulven, NM etter sammenslåing d) KNIF fordeler e) Kretskonk 2021 f) Viken Natur og friluft | a) TGM deltar BFR, Drammen gruppene kan søke direkte. b) neste møte c) Styret ønsker at man tar opp antall lag til NM etter sammenslåing d) Kontoret ser på e) Neste møte f) Gamle NB styret forespørres om deltagelse | TGM GS ND/HH OAH/GS |

Møtet sluttet _21:45__

Neste møte ____15/4-2020____ kl __18.30(Mat fra 18:00)____ Sted __Wøyen Gård _____

Referent Thor Gunnar Mathisen